
Dagsorden til bestyrelsesmøde 31.5.23:  

 

Til stede: Søs, Lene, Lena, Malene og Christina 

 

 Siden sidst:  
Fraflytninger, kommende budget, repræsentantskabsmøde, mv.  

 En fraflytning.  
 Bliver fremvist til afdelingsmøde i september, indtil videre ser det ud til at der ikke kommer 

huslejestigning.  
 Repræsentantskabsmødet blev afholdt, hvor der blev fremvist overordnet budget for 

boligforeningen – intet yderligere at bemærke.  
 Tværgade har inviteret til fællesskab, der er omdelt flyver i postkasser.  

 

 Afdelingsmødet på tirsdag:  
 Parkering – forklaring i forhold til tankerne bagved ønsket og tildelt parkeringsplads.  
 Klargøring – Lene sørger for at der bliver åbnet op og lavet kaffe. Der bliver lavet opslag, 

om hvis der er nogle søde beboere, der har lyst til at medbringe lidt kage, Malene laver et 
opslag.  

 Evt. Stemmesedler (Lene efterspørger disse)  

 

 Overvejelser til det ordinære afdelingsmøde i sept.  
Skal der dannes aktivitetsudvalg?  
Andre overvejelser, som vi skal have på det møde.  
– Punktet udgår til efter ekstraordinært afdelingsmøde.  

 

 Evt.  
 Det virker til at der er en udfordring i forhold til at affald bliver tømt lidt for sent i forhold til, 

hvornår de bliver fyldt op. Der henledes til at alle beboere afventer videst muligt med at 
smide affald ud – hvis problemet udvikler sig, må det tages op, om vi skal øge udgiften på 
afhentning af affald. Hvilket medfører en huslejestigning.  

 Vi skal finde ud af, hvad der er sket med vores info-tavler.  
 Vi skal undersøge, hvornår der kommer stakit eller hegn rundt om matriklen – samt om der 

kommer yderligere til legepladsen.  
 Vi ønsker at afholde et møde med DOMI i forhold til status for vores afdeling.  
 Nysgerrighed på, om lyset kan slukkes i dagtimerne, så den igen kører på timer.  
 Næste bestyrelsesmøde er: 30.8.23. 

 

 


